

NEWS



Equivalency “Administrative” Agreement

We are looking for like-minded Home Inspection Associations that are interested in upholding the values in certification process of the National Certification Program.

In the past we have provided an “Administrative Agreement” to ANIEB (Association nationale des inspecteurs et experts en bâtiments) and also to PHPIC (Professional Home & Property Inspectors of Canada).

Requirements for Administrative Agreement

The Administrative Agreement recognizes the close relationship between the parties to the agreement to uphold the values and certification process created under the Federal National Home Inspection Initiative – known as the “National Certification Program”.

The agreement provides whereby members of one organization can benefit from the services provided by the others should they agree to subscribe to the NHICC Certification Program.

Agreement Includes

The undersigned has adopted the NHICC 3rd Party National Certification Program which allows exerting strict and rigorous control on those registrants applying to become NHI’s (National Home Inspectors).

The NHICC’s mission is to uphold the value and higher level certification process created in the National Certification Program.

- 1. This agreement provides for arrangements whereby members of the recognized association can benefit from services provided by the NHICC should they take up membership for certification as a (NHI) National Home Inspector.*
- 2. Those applicable recognized association members will be offered the status of a pre-approved and waiting for their (TIPR) Test Inspection with Peer Review status where accompanied by a letter and/or formal documentation from the applicable association indicating that the member has completely fulfilled the certification requirements of the recognized association except for the TIPR.*
- 3. Equally so, where regulatory requirements include successful completion of the National Exam, the exam will be accommodated through the NHICC at no additional cost.*

All parties to this agreement recommend that the inspector should be members of the appropriate home inspection organization. This agreement will enable those who are in process for a limited period, or who are uncertain as to longer term plans, to benefit from membership of the home inspection association to also become candidates or provisional within the NHICC National Certification Program.

NEWS

Accord d'équivalence «administratif»

Nous recherchons des associations d'inspection à domicile partageant les mêmes idées qui sont intéressées à maintenir les valeurs dans le processus de certification du programme national de certification.

Dans le passé, nous avons fourni un «accord administratif» à l'ANIEB (Association nationale des inspecteurs et experts en bâtiments) ainsi qu'à la PHPIC (inspecteurs professionnels de la maison et de la propriété du Canada).

Exigences relatives à l'accord administrative

L'accord administratif reconnaît la relation étroite entre les parties à l'entente visant à maintenir les valeurs et le processus de certification créés dans le cadre de l'initiative nationale fédérale d'inspection des maisons – appelée «programme national de certification».

L'accord prévoit que les membres d'une organisation peuvent bénéficier des services fournis par les autres s'ils acceptent de souscrire au programme de certification NHICC.

Accord comprend

Le soussigné a adopté le programme national de certification du NHICC, qui permet d'exercer un contrôle strict et rigoureux sur les déclarants qui s'appliquent à devenir des inspecteurs nationaux de la maison (NHI).

La NHICC a pour mission de maintenir la valeur et le processus de certification de niveau supérieur créés dans le cadre du programme national de certification.

- 1. le présent accord prévoit des arrangements en vertu desquels les membres de l'association reconnue peuvent bénéficier des services fournis par le NHICC s'ils prennent l'adhésion à la certification en tant qu'inspecteur national de la maison (NHI).*
- 2. les membres de l'association reconnue en vigueur se feront offrir le statut d'un pré-approuvé et en attente de leur (TIPR) test inspection avec le statut d'examen par les pairs lorsque accompagnée d'une lettre et/ou de la documentation formelle de l'Association applicable indiquant que le membre a entièrement rempli les exigences de certification de l'association reconnue, à l'exception du TIPR.*
- 3. de même, lorsque les exigences réglementaires comprennent l'achèvement réussi de l'examen national, l'examen sera accueilli par le NHICC sans frais supplémentaires.*

Toutes les parties à cet accord recommandent que l'inspecteur soit membre de l'organisme d'inspection à domicile approprié. Cet accord permettra à ceux qui sont en cours de traitement pour une période limitée, ou qui sont incertain quant aux plans à long terme, de bénéficier de l'appartenance à l'Association d'inspection à domicile pour devenir également candidats ou provisoires dans le cadre de la certification nationale NHICC Programme.